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Austrian Ex-FM Weighs in on Nord Stream Sabotage,
Slams 'Emotional' EU Leaders
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Bývalá rakouská ministryně pro evropské a mezinárodní záležitosti

Karin Kneissl se vyjádřila k odhalení amerického novináře Seymoura

Hershe o zářijových explozích Nord Stream. Držitel Pulitzerovy ceny

Hersh nedávno publikoval článek naznačující, že ropovody byly

zničeny na přímý rozkaz amerického prezidenta Joea Bidena při

tajné misi prováděné personálem amerického a norského

námořnictva – což Oslo i Washington popírají.

Když byl Kneissl požádán, aby zvážil svá zjištění , řekl, že americká

touha zabránit dokončení projektu plynovodu byla zjevná ještě před

začátkem ruské speciální vojenské operace na Ukrajině.

„Jedna věc byla od roku 2018 jasná, že USA byly velmi odhodlány

zajistit, aby se tento potrubní systém nikdy, nikdy nestal funkčním,“

řekl Kneissl, který v letech 2017 až 2019 sloužil jako nejvyšší

rakouský diplomat a nyní se specializuje na energetiku. analýzy a

blízkovýchodní záležitosti.

„Nečekal bych, že to dokonce vyhodí do vzduchu. Ale řekl jsem

veřejně v letech 2018-2019, když jsem ještě sloužil jako ministr - řekl

jsem, mám dojem, že i když nemohou zabránit jeho dokončení po

stavební stránce, o kterou se snažili, jak mohli, ale nakonec to bylo

https://sputniknews.com/20230210/former-austrian-fm-weighs-in-on-nord-stream-sabotage-slams-emotional-eu-leaders-1107325477.html
http://sputnikimages.com/images/item/8368613
https://sputniknews.com/20230208/unverified-account-of-renowned-journalist-says-us-planted-explosives-destroyed-nord-stream-1107081241.html
https://sputniknews.com/20230210/us-behind-attack-on-nord-stream-2-pipeline-seymour-hersh-1107278139.html


2/4

hotové a pak jsme měli celý certifikační proces od Němců, který se

ve skutečnosti neposouval dál, a pak se stalo něco, co se stalo v roce

2022.“

Zdá se, že Kneissl překvapila údajná role Norska při ničení ropovodů,

poukazovala na dřívější mírové iniciativy z Osla a podepsání dohod z

Osla za účasti Norska v letech 1993 a 1995, které významně přispěly k

mírovému procesu na Blízkém východě:

„Vzpomeňme na dohody z Osla z počátku 90. let. Měli jste mnoho

norských ministrů zahraničních věcí, předsedů vlád, kteří se často

velmi chytrým a diskrétním způsobem aktivně investovali do

diplomacie. Takže skutečnost, že se Norsko aktivně podílí na

takovém, říkejme tomu „teroristickému činu“, porušování

mezinárodního práva, porušování Charty Organizace spojených

národů, je pro mě opravdu velkým překvapením.

Bývalá rakouská nejvyšší diplomatka také zmínila ekologické aspekty

sabotáže Nord Stream, které se podle ní nedostalo dostatečné

mezinárodní pozornosti:

„Někteří lidé na začátku října loňského roku řekli, že to byla velká

škoda na životním prostředí, na mořském životě, od delfínů po

velryby, až po rostliny. Nikdo o tom nikdy nemluvil. Ne v říjnu, ne

teď. Takže teď s největší pravděpodobností víme, že to byla nějaká

tajná akce CIA plus armády, státní agentury - Norsko, Velká

Británie, možná i Švédsko. Nemáme tušení. Ale pachatelů je mnoho.

Když tedy existuje tak ohromný stav pohotovosti, pokud jde o

změnu klimatu, proč neexistuje stav pohotovosti lidí, kteří by řekli

„no, co se tam stalo?“. Chci říct, že to byla také záměrná akce proti

životnímu prostředí.“

Když Kneissl hovořil o současné situaci na Ukrajině a podpoře

kyjevského režimu Západem, řekl Kneissl, že evropským politikům

chybí racionální přístup a při rozhodování se řídí emocemi:
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„Neřekl bych, že je to jen jedna velká skupina teenagerů, ale ti, kteří

mají co říct, a ti, kteří mají v naší době bohužel podporu

publikovaného názoru, jsou velmi dojatí, ať už jde o [prezidenta

Evropská komise] Paní Ursula von der Leyen, které je, myslím, nyní

něco přes šedesát - chci říct, že je na hony vzdálena tomu, aby byla

teenagerkou, [německá ministryně zahraničí] paní Annalena

Baerbock je v polovině čtyřicátých let. Ale chovají se – všichni,

emocionálně a ne racionálně. A to je velký problém. Nechte tedy

dospělé vstoupit do místnosti, prosím."

Pokud jde o společné rozhodnutí Budapešti a Vídně zdržet se

dodávek zbraní Ukrajině, bývalý ministr nakreslil čáru mezi

Rakouskem a Maďarskem a prohlásil, že postoj Budapešti k

ukrajinské otázce je od prvního dne mnohem neutrálnější, zejména

ve srovnání s rolí Rakouska:

"V Rakousku máte mnohem větší válečnou atmosféru na všech

úrovních, nejen v médiích," řekl Kneissl.

Pokud jde o obrat Ruska „na východ“ a nově podepsané smlouvy

Moskvy na vývoz plynu s Čínou, Kneissl poukázal na dlouhodobou

povahu čínsko-ruské spolupráce v energetické oblasti a řekl, že plány

na prodej ruského plynu do Číny byly v plánu. funguje ještě před

vypuknutím konfliktu na Ukrajině.

Včera
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Kneissl také komentoval plány Turkiye hrát větší roli ve vývozu

zemního plynu do Evropy a podrobně popsal projekty Ankary na

vývoz plynu, které byly zahájeny během posledních dvou desetiletí.

Po dokončení svého funkčního období jako ministryně zahraničí byla

Kneisslová nucena opustit svou rodnou zemi, čelila útokům v

médiích, obtěžování a výhrůžkám smrtí. Po neúspěšném pokusu

přestěhovat se do Francie, kde obtěžování pokračovalo, v současné

době pobývá v Libanonu.

 

 


